
Protokół Nr XI72019
nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Kielce, która odbyła się w dniu 8 maja 2019 roku,

w godz. 15.10 -17.52 w sali obrad Rady Miasta im. Stefana Artwińskiego
w Kielcach, Rynek 1.

W posiedzeniu zgodnie z listą obecności uczestniczyło 23 radnych.
Nieobecni radni: Maciej Bursztein, Ślipikowski Arkadiusz, Joanna Winiarska.

Do pkt l
Przewodniczący Rady Miasta Kielce pan Kamil Suchański otworzył XI nadzwyczajną
sesję Rady Miasta Kielce w dniu 8 maja 2019 roku, zwołaną na wniosek
Prezydenta Miasta Kielce z dnia 2 maja 2019 roku, zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o
samorządzie gminnym.
Po sprawdzeniu liczby biorących w sesji udział radnych stwierdził prawomocność
obrad. Następnie Przewodniczący Rady Miasta powitał zgromadzonych radnych,
Prezydenta, byłą Skarbnik Miasta panią Barbarę Nowak, nową radną panią Annę
Myślińską, pracowników Urzędu Miasta i podległych miastu jednostek, dziennikarzy i
wszystkich zebranych na sali obrad.

Do pkt 2
Przewodniczący Rady Miasta pan Kamil Suchański przedstawił radnym porządek, który
będzie przedmiotem obrad sesji Rady Miasta.
Uwag i pytań nie zgłoszono.

Sesja realizowana będzie według poniższego porządku obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miasta Kielce, która odbyła się w dniu 11 kwietnia

2019 r.
4. Dyskusja nad wystąpieniem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej w

Kielcach z dnia 18 kwietnia 2019 r. znak: WK.60.45.2018.
5. Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

na lata 2018-2045.
6. Zamknięcie obrad.

Do pkt 3
Przewodniczący Rady Miasta Kielce pan Kamil Suchański poinformował, że
do protokołu z sesji, która odbyła się 11 kwietnia 2019 roku nie wniesiono zastrzeżeń.
Wobec powyższego poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu.
Głosowanie
Za-20
Przeciw- brak
Wstrzymało się - brak
Rada Miasta Kielce przyjęła protokół z sesji Rady Miasta Kielce, która odbyła się
11 kwietnia 2019r.oku.



Dopkt 4
Jako pierwszy głos zabrał Prezydent Miasta Kielc Pan Bogdan Wenta odnosząc się do
wystąpienia pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej. Krótko poinformował,
iż w dokumentach finansowych zostały popełnione błędy. Poinformował, że stan finansowy
miasta jest ciężki i konieczne jest wprowadzenie zmian w WPF-ie. Poprosił o podjęcie
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 -
2045.

W dyskusji nad wystąpieniem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach
z dnia 18 kwietnia 2019 r. znak: WK.60.45.2018 udział wzięli:

1. Wiceprzewodniczący Rady Miasta, pan Jarosław Karyś
2. Przewodniczący Rady Miasta, pan Kamil Suchański
3. Skarbnik Miasta, pani Beata Pawłowska
4. Radna Rady Miasta, pani Monika Słoniewska
5. Radna rady Miasta, pani Anna Kibortt
6. Radna Rady Miasta, pani Katarzyna Kwietniak
7. Radna Rady Miasta, pani Agata Woj da
8. Radny Rady Miasta, pan Marcin Stępniewski
9. Radny Rady Miasta, pan Piotr Kisiel
10. Pełnomocnik Prezydenta , pani Danuta Papaj
11. Radny Rady Miasta, pan Wiesław Koza
12. Radny Rady Miasta, pan Jarosław Bukowski.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta pan Jarosław Karyś złożył wniosek formalny o
umożliwienie zabrania głosu i odniesienie się do wystąpienia pokontrolnego pani Barbary
Nowak - byłej Skarbnik Miasta.

Następnie głos zabrali radni:
1. Radny Marcin Stępniewski
2. Pełnomocnik Prezydenta, pani Danuta Papaj.

Przewodniczący Rady Miasta pan Kamil Suchański ogłosił 5-co minutową przerwę .

Po przerwie Przewodniczący Rady Miasta pan Kamil Suchański ponowił wniosek
o zabranie głosu Pani Barbary Nowak - byłej Skarbnik Miasta.
Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. wniosek pod głosowanie.
Głosowanie
Za-19
Przeciw - brak
Wstrzymało się - l
Rada Miasta Kielc przyjęła wniosek.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta pan Kamil Suchański udzielił głosu
Pani Barbarze Nowak - byłej Skarbniczce Miasta.

Pani Barbara Nowak poinformowała, że zdecydowała się zabrać głos, aby wyjaśnić kilka
kwestii. Odniosła się do zarzutów pokontrolnych RIO przeprowadzonej od grudnia do lutego
br.



Następnie głos zabrali radni:
1. Radny Pan Michał Braun
2. Radny, pan Marian Kubik
3. Wiceprzewodniczący Rady Miasta, pan Jarosław Karyś.

Pełnomocnik Prezydenta pani Danuta Papaj zaproponowała , aby raz w miesiącu spotkać
się z radnymi w celu zapoznania radnych o sytuacji finansowej miasta.
Przewodniczący Rady Miasta, pan Kamil Suchański zapytał czy może to odbywać na
sesji Rady Miasta wpisując pkt do porządku obrad Rady.

Pełnomocnik Prezydenta pani Danuta Papaj odpowiedziała, że chciałaby, aby dyskusja
odbywała się bez udziału mediów.

Przewodniczący Rady Miasta pan Kamil Suchański zamknął dyskusję nad tym punktem
obrad.

Do pkt 5
Skarbnik Miasta pani Beata Pawłowska zarekomendowała projekt uchwały zmieniającej
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kielce nalata 2018 - 2045.

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli radni: Marcin Stępniewski oraz
Przewodniczący Rady Miasta , pan Kamil Suchański.

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzieliła pani Beata Pawłowska - Skarbnik
Miasta.

Po zakończeniu dyskusji projekt uchwały poddano pod głosowanie.

Głosowanie:

Za - 18

Przeciw - brak

Wstrzymało się - l

Rada Miasta Kielce podjęła Uchwałę Nr XI/158/2019 z dnia 9 maja 2019 roku uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kielce na lata
2018- 2045.

Do pkt 6

Przewodniczący Rady Miasta Kielce pan Kamil Suchański wobec wyczerpania porządku
obrad zamknął XI sesję Rady Miasta Kielce w dniu 8 maja 2019f roku.
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